
Nærum 25.11.2020 

Generalforsamling i Grundejerforeningen Skyttebjerg, 2020 

Husstandsomdelt til alle medlemmer 

Som de fleste nok har bemærket, er det ikke lykkedes at afholde generalforsamling i grundejerforeningen i 

år på grund af Covid-19. Med den nuværende udvikling i smittespredningen, er udsigten til at vi kan afholde 

generalforsamlingen i den nærmeste fremtid ikke lys. 

Den aflyste generalforsamling betyder, at der er nogle formaliteter, som udestår. Det drejer sig om 

godkendelse af regnskab og budget, fastlæggelse af kontingent samt valg til bestyrelse og revision.  

1. Godkendelse af regnskab for 2019 og budget for 2020 (vedlagt) 
Vi har ikke fået godkendt det samlede reviderede regnskab for 2019 eller budgettet for 2020, herunder 

budgettet for fællesarealerne. Da man vedtog vedtægterne i grundejerforeningen tilbage i 1960erne var 

der ingen der tænkte på, at der ville opstå en situation, hvor man ikke var i stand til at afholde 

generalforsamling og vedtage niveauet for vedligeholdelse af fællesarealerne. Vi har derfor måtte finde en 

udvej, som både tog hensyn til, at grundejerne ikke har givet mandat til at afholde de planlagte aktiviteter 

og samtidigt undgå, at arealerne begyndte at forfalde. Vi har holdt gang i de nødvendige gartnerarbejder 

såsom græsslåning, hækklipning, lugning mv., samt de arbejder som har drejet som om sikkerhed, det vil 

sige fliser som udgør fare mv. Det er bestyrelsens ønske, at kunne iværksætte enkelte projekter, som 

alligevel skal gennemføres, enten i år eller til næste år, dog inden for budgettet for 2020. 

 

2. Fastlæggelse af kontingent 
Bestyrelsen foreslår uændret kontingent, som det fremgår af budgettet for 2020. 

 

3. Valg af bestyrelse 
Det foreslås, at bestyrelsen fortsætter uforandret, idet det dog skal bemærkes, at formand Niels Vilhelmsen 

er fratrådt og at Søren Hansen vil være fungerende formand indtil førstkommende generalforsamling. 

 

4. Valg af revisorer 
De valgte revisorer har indvilget i at fortsætte. 

 

På baggrund af ovenstående beder vi medlemmerne om en godkendelse af punkt 1 – 4. Det reviderede 

regnskab og budget er vedlagt. 

Hvis I kan godkende ovenstående, behøver I ikke foretage jer noget. Hvis I har indvendinger mod 

beslutningspunkterne eller bemærkninger i øvrigt, så send dem til formanden på sorhans@hotmail.com. 

Hvis vi ikke hører noget senest 23. november, betragter vi punkterne som godkendt og arbejder videre ud 

fra det. 

 

 

Nærum d. 25.11.2020 
Grundejerforeningen har ikke modtaget indvendinger mod ovennævnte 4 beslutningspunkter, som vi 

hermed betragter som godkendte. Vi arbejder videre som beskrevet og håber på, at vi i første halvdel af det 

nye år kan afholde en ordinær Generalforsamling. 

 

Søren hansen  

Fungerende formand 


